
Referat Bestyrelsesmøde Holstebro Golfklub 

Dato og sted: 18. september 2023, fra 16.30 til 21.00, Holstebro GK, Brandsbjergvej, 7500 Holstebro. 

Deltagere: Henrik Hagensen (HH); Peder Johansen (PJ); Preben Dinsen (PD); Kristian Grud (KG); Flemming Antonsen (FA); HC Krogh (HC); Frode 

Pagh Bæk (FB); Per Østergaard (PØ) 

Afbud:   

Mødeleder:  PD 

Referent:  HH 

 

Dagsordenspunkt Karakter Stikord Beslutning 

Besøg af 
baneudvalgsformand 
og chefgreenkeeper 

Orientering Paul Andersen og Ronny fremlagde investeringsønsker 
for 2024 med bl.a. renovering af teesteder Parkbanen, 
bunkerområde hul 15, bunkerområder hul 4 samt 
Teested 52 hul 16 på Skovbanen.  
 
Derudover indstiller udvalget til indkøb af 3 
robotplæneklippere til Storåbanen og 1 på Parkbanen 
samt test af robotklipning på Skovbanen. Vi står akut og 
skulle investere i en ny fairwayklipper. Robotterne frigør 
mange mandskabstimer og giver en mere fleksibel 
udnyttelse af mandskabet.  
 
Endvidere fremlagde Ronny tiltag for reduktion af brug af 
pesticider, der følger EU’s IPM-principper. 
 
Endelig forklarede Ronny om en farlig situation, som 
bestyrelsen vil forholde sig til. 
 

Bestyrelsen tager indstillingen med i 
udarbejdelsen af budget 2024. 
Paul laver udkast til ordensregler til bestyrelsen. 
 
 
 
 

Underskrift af 
referat fra sidste 
møde 

Underskrift   Referatet blev underskrevet. 



Nyt fra formanden Orientering 1. Drøftelse af snitfladen mellem referater og 
nyhedsbreve. 

2. Affaldssortering. Der har været henvendelser 
vedr. flere skraldespande på banen. 

 
 

3. Bagrummet i Råsted blev ramt af vandskader fra 
skybrud. 

 
4. Stor ros til klubbens mange frivillige. 

 
5. Drøftelse af kontingent 2024 samt indkøb af 

boldautomater. 

1. Vi ændrer layoutet og gør referatet mere 
fyldestgørende 

2. Det er en fælles opgave for alle, at vi 
sørger for at affaldssortere. Spillere 
opfordres fortsat til at tage skrald med til 
skraldespandene. 

3. Skaderne skal udbedres. KG kontakter 
håndværker. Medlemmer opfordres til at 
tjekke for evt. skader. 

4. PJ takker de frivillige til matchen på 
fredag 

5. Vi indkøber boldautomater og holder til 
gengæld kontingentet i ro i 2024, men 
varsler forventede fremtidige 
kontingentstigninger. 
PJ laver nyhedsbrev med påmindelse om 
opsigelsesvarsel d. 30/9. 

Nyt fra golfmanager Orientering 1. Drøftelse af driving range fremtid. 
PT. er driving range én stor udgift. 

 
 
 

2. Status vedr. personale (herunder caféerne og 
rengøring) 

 

1. Indkøbet af boldautomater giver 
muligheder for fremtidig udvikling af 
driving range/træningsfaciliteter. 
KG undersøger økonomien i omfanget af 
gratis bolde for medlemmer. 

2. Caféen i Storådalen lukker ned d. 27/10 - 
køleskabet holdes kørende. Caféen i 
Råsted fortsætter vinteren over med 
reducerede åbningstider.  
Rengøring er ikke tilstrækkelig.  
KG laver oplæg til det kommende 
budget, så service forbedres. 

Gennemgang af 
månedsopfølgning 

Orientering HC har været i kontakt med Birgit mhp. udarbejdelse af 
budget 2024. 
 

Månedsopfølgning blev kort gennemgået - der er 
fortsat godt styr på økonomien. 
 

Status på evt. køb af 
Storådalen 

Orientering 1. Andet udkast til svar til ejerne er udarbejdet 
mhp. et møde.  

2. Bygningsteknisk gennemgang blev præsenteret. 

Arbejdsgruppen fremlagde status. 
 
 



3. Finansiering (Nykredit)  
4. Gældseftergivelse ved kommunen 
5. Lejeforlængelse i Råsted til 2046 

 
 
 
 

Nyt fra udvalg Orientering 1. Begynderudvalg 
 

2. Elite- og juniorudvalg 
 
 

3. Baneudvalg 
 

4. Baneservice 
 
 
 

5. Fondsudvalg 
 
 
 

6. Turneringsudvalg 
 
 
 
 

7. Hcp & regel udvalg 
8. rekrutteringsudvalg (afventer) 

1. En god sæson afsluttes med afslutningsmatch 
d. 21/9.  
2. Næste møde d. 31/10 med evaluering af 
sæsonen. Vi fik desværre afslag på ansøgningen 
om ansættelse af en DGU-ungdomskonsulent. 
3. Ønsker om indkøb af jord, topdress, græsfrø 
og bunkersand bevilges. 
4. Det er svært at få medlemmer til at booke 
tider på par3-banerne. Der er sat skilte op v. hul 
1 og baneservice påtaler. Så HUSK at booke tid i 
Golfbox. 
5. Der er bevilget 25.000, - til nye DR måtter fra 
Holstebro kommune. KG sender ansøgning til 
Jysk Energi Jubilæumspuljen til lys på Driving 
Range. 
6. Der har været afholdt klubmesterskab - skal 
gentænkes. Greenkeeperens hævn blev afviklet 
med stor succes (104 deltagere). Frivillig match 
afvikles på fredag. Der arbejdes på en bymatch i 
2024. 
7. Intet nyt 

Evt.  1. Drøftelse af bagmærker. Der er MANGE 
uafhentede bagmærker hvert år. Med den nye 
bookning af par3-banerne har bagmærkerne 
mistet kontrolfunktionen.  

2. Mulig dispensation for vandafledningsafgift i 
Råsted? 

1. Årlige bagmærker afskaffes. Ny permanent 
(redesignet) bagmærke tilbydes medlemmerne 
u/b. 
 
 
2. PD er i dialog med kommunen. 

    

    

 


